
 
 

 
 

Jaarverslag 2024 

De Vereniging ‘Vrienden van de Sint-Catharijnekerk’ is gevestigd te Brielle en bestaat nu sinds 12 
maart 2004. 

Onze vereniging staat voor: 

• Het bijeenbrengen van gelden afkomstig van leden, schenkers, donateurs, erflaters, 
instellingen, bedrijven en de plaatselijke, regionale en landelijke overheden. 

• Het doen van voorstellen ten aanzien van de gebruiksmogelijkheden van het gebouw. 
• Het financieel of organisatorisch ondersteunen van activiteiten tot behoud en restauratie 

van het gebouw en daarbij behorende voorzieningen. 
• Het samenwerken met andere instellingen met een soortgelijk of aanverwant doel. 
• Het (mede-)organiseren van bijeenkomsten ter bevordering van de kennis over en de 

belangstelling voor de Sint-Catharijnekerk. 

Met de contributie van de leden en jaarlijkse donaties zijn diverse verbeteringen en herstel aan 
het kerkgebouw geïnitieerd. 
Naast tastbare activiteiten in het gebouw door de jaren heen is het bestuur intensief bezig met de 
ontwikkelingen rond het voorbestaan van het gebouw. 
De Vereniging onderhoudt hiertoe nauw contact met het kerkbestuur van de Protestantse 
gemeente Brielle. 

Ook onderhoudt de Vereniging een culturele samenwerking met de Culturele Commissie ‘Sint-
Catharijne’. 

Op 15 januari 2024 is na 4 maanden van discussie een akkoord bereikt over een 
samenwerkingsovereenkomst tussen onze vereniging en de PGB. 
Strekking: samen gestructureerd optrekken met een taakstellend actieplan het kerkgebouw 

 



functioneel- en voor de toekomst te behouden. 
De PGB heeft de overeenkomst opgeschort om de penningmeester van het College van 
Rentmeesters de gelegenheid te geven zich het document eigen te maken. 
Op de laatste navraag op 16 december 2024 is toegezegd door de PGB op korte termijn naar 
verwachting positief te kunnen reageren. Met het uitsturen van dit jaaroverzicht is een reactie nog 
uitgebleven. 

De Vereniging kent een bestuur, deze bestaat uit 

D. (Derk) Tuinema voorzitter 

W. Chr. (Willem Christian) Meyboom secretaris a.i. 

B. (Brenda) Kwak penningmeester 

P. (Piet) de Winter algemeen lid 

Het bestuur 
Het bestuur vergaderde 5 keer door het jaar. 
Als deelbestuur met een afvaardiging van het kerkbestuur 6 vergaderingen. 
Op 3 juni is er een overleg geweest op het stadhuis, met wethouder mevr. Postma, de voorzitter 
van de Kerkenraad, de heer Wim Littooij en de voorzitter van onze Vereniging. 
Onderwerp: onderhoud, exploitatie en overdracht eigenaarschap van het kerkgebouw. 

Het bestuur heeft, afhankelijk van de mogelijkheden, op wisselende locaties vergaderd. 
Dhr. Peter Moree is op de ALV toegetreden tot het bestuur als lid. 
In juni is Peter Moree teruggetreden daar zijn hart meer uitgaat naar muziek en theater dan de 
politieke beslommeringen die kleven aan de bestuursfunctie. 

Het bestuur is met de bestuursvergadering op 6 mei 2024 versterkt met Sonja Timmermans, 
penningmeester van het College van Rentmeesters van de Protestante gemeente Brielle. 
Op verzoek van het bestuur van de Vrienden van de Sint- Catharijnekerk is zij is naar voren 
geschoven als representant van de PGB in onze bestuursvergaderingen. 
Na het bijwonen van 3 vergaderingen moet Sonja helaas door drukke werkzaamheden elders, 
terugtreden. 
De PGB heeft nog geen vervanger toegewezen. 

In november 2024 is via een wervingscampagne de vacature voor secretaris ingevuld. Mevrouw 
Ria Scholtz – Lodewijk is bereid deze taak op zich te nemen. Het bestuur hoopt op instemming 
van de leden op de ALV in maart 2025. 

Algemene ledenvergadering 
Op 27 maart heeft de ALV plaats gevonden in de Consistoriekamer van de Sint-Catharijnekerk. 
Er waren 19 leden aanwezig. 



Tijdens de vergadering was de actuele situatie rond het beheer en instandhouding van de Sint-
Catharijnekerk het leidmotief. 
Vrijwel alle leden, vanuit diverse belangen, spraken hun zorg uit. 
De financiën zijn op orde en de Vereniging heeft een ruime kas om in de komende tijd bij te 
dragen aan onderhoudsuitgaven aan het kerkgebouw. 
De kascontrole Commissie heeft de financiële administratie goed bevonden met decharge van de 
leden. 
Het bestuur sprak de aanwezige leden toe dat de Vereniging het belang rond het kerkgebouw 
nauwlettend volgt en e.e.a. bespreekt in haar contacten met het kerkbestuur. 

Profilering 
Piet de Winter heeft ook in 2024 regelmatig bezig gehouden met de informatiezuil voor uitbreiding 
van het aanbod op de zuil en verbetering van de kwaliteit van hetgeen op de zuil was geplaatst.  
Er zijn aangename filmpjes aangebracht, dit geeft een mooi en royaal beeld over de bellen en het 
carillon van de toren.Tevens is de Vereniging nu ook te vinden op YouTube. 
Ook zijn we te vinden op “Fijn je te zien”, een communicatieplatform voor inwoners van Voorne 
aan Zee. 

Culturele Commissie Sint-Catharijne 
Ook in 2024 heeft de Culturele Commissie Catharijnekerk weer een imposante reeks concerten 
verwezenlijkt. In totaal 32 orgel- en beiaardconcerten. 
Deze concertreeks is ook integraal opgenomen geweest in één van de Nieuwsbrieven van de 
VVC. 
Door het ontbreken van subsidie kon het op 1 April te houden Shantykoor Festival in 2024 niet 
doorgaan. 
De beoogde drie exposities waren een succes alsook de 8 beiaardconcerten. 

Commissie Erfgoedgilde 
Voorzitter Derk Tuinema is vanuit de Vereniging bestuurslid geworden van het Erfgoed Gilde Den 
Briel. Het Gilde is een koepelorganisatie waar historische kennis en belangstelling 
samenkomen Daarnaast fungeert het gilde als klankbordgroep voor het gemeentelijk historisch 
beleid. Aangesloten bij het erfgoedgilde zitten diverse Brielse verenigingen en werkgroepen. 

Kanselbijbel en beschadigde ruiten 
De initiatieven van de Vereniging om of de kanselbijbel of gebroken glas in lood ruitjes in de 
Zuidbeuk te herstellen is in 2024 voorlopig gecanceld. 
Het bestuur is wat deze hoofdtaak, die de Vereniging van af haar oprichting stelt, teleurgesteld 
dat het college van kerkrentmeesters niet positief hebben gereageerd. 
Er is nu door ons voorgesteld de ruitjes te repareren gecombineerd met de restauratie van het 
Willem van Oranje raam. Hiervoor is subsidie verleent door de rijksoverheid (100.000 euro) en de 



gemeente Voorne aan Zee (50.000 euro). Voor de uitvoer van het raam komt de PGB nog 17.000 
euro tekort.  

Informatiemateriaal  
Het beoogde plan om het informatiemateriaal voor bezoekers van de kerk te vernieuwen is nog 
niet gerealiseerd, het bestuur zal in 2025 e.e.a. opnieuw bespreken. 
Er zal onderzocht worden op welke wijze het huidige informatiemateriaal een update kan krijgen. 

Bezoekers Website 
Het aantal bezoekers van onze website groeit. Zeker nadat er een artikel in de krant is 
verschenen zien we het bezoekersaantal stijgen. 

Logo 
Het nieuwe Verenigings-logo voldoet prima als herkenning op briefpapier en/of E-
mailcorrespondentie. 

Dag van de Sint-Catharijnekerk 
Het bestuur van de Vereniging heeft in 2024 haar tweede ‘Dag van de Sint-Catharijnekerk’ 
georganiseerd. 
Dit jaar met een algemeen programma, zoals bezichtiging van de kerk en ook de toren, incl. de 
klokken en beiaardzolder. 
Dhr. Leen van Geest verzorgde de bezichtiging in de toren. 
Het middagprogramma kende een optreden van de Culturele Stichting Voorne, met een 
aantrekkelijke voorstelling; een theatrale lezing met muziek en theater. 
Verderop de dag verzorgde The Amazing Stroopwafels uit Rotterdam een wervelende 
muziekshow, ‘hun’ liedjes, zelf geschreven, zelf gecomponeerd werden als unieke miniaturen 
door de kerk verklankt! 
Het was een drukke dag, veel belangstelling in diversiteit en interesses. 

Willem Christian Meyboom 

secretaris a.i.  

Vereniging Vrienden van de Sint-Catharijnekerk. 
 


